

ASSESSMENT SYSTEM—SYSTEME DE COTISATION.

Statement of Assessments Received in April, 1898.

Etat des Cotisations Recues Durant le Mois d'Avril.

May Assessments 1898. Cotisations du mois de Mai. Nos. 3 & Special. Deaths 1898. Nos. 30, 31, 32, 37, 38, 39, 40. Decés 37, 38, 39 and 40.

The Grand Council of the C.M.B.A. of Canada. Le Grand Conseil de l'A.C.B.M. du Canada.

Secretary's Office, London, May 1, 1898. Bureau du Grand Secrétaire, London, Ont., 1 Mai, 1898. Dear Sir and Brother—You are hereby officially notified of the death of the following named brothers: Cher Monsieur et Frère—Vous êtes, par le présent officiellement notifiés du décès des frères ci-après nommés:

Table with 7 columns: No., NAME, BRANCH, LOCATION, POLICY, ADMITT'D, DIED, CAUSE OF DEATH. Lists deaths of various members like Joseph De Gurse, Arthur Suvage, etc.

Statement of the Beneficiary and Reserve Funds for April, 1898. Compte-rendu du Fonds des Bénéfices et du Fonds de Réserve pour le mois de Avril, 1898.

BENEFICIARY FUND.—FONDS DES BÉNÉFICES.

Table showing financial summary for April 1898: Amount on hand April 1st, Received during April from No. 1 & Spl. Assessment, No. 2, No. 3 & 4, No. 3.

Table listing beneficiary payments for 1898. Columns include date, beneficiary name (e.g., H. J. Moloney, L. A. Dorion), order number, and amount.

Total amount of Beneficiary Fund collected since 1st January, 1893, to date. Montant total du Fonds des Bénéfices collecté depuis le 1er Janv., 1893, à cette date. \$777,724 00

RESERVE FUND—FONDS DE RÉSERVE.

Table showing reserve fund summary: Amount on hand April 1st, Amount accrued since last report, Total. \$74,630 57

SAM. R. BROWN, Grand Secretary.

To the Members of the C. M. B. A. of Canada: Brothers.—The foregoing statement of Assessment No. 6 (May Assessment) and a Special Assessment, is given in compliance with Sections 7 and 8 of Beneficiary Fund Law; the legal notice of these regular monthly assessments is given in our Constitution. You must pay the regular No. 6 Assessment to the Fin. Sec. of your Branch on or before the third day of June, 1898, and the Special Assessment on or before the 15th day of June. Branch Treasurers must remit to me the amount of the regular No. 6 assessment on or before the 9th day of June, and the Special Assessment on or before the 21st day of June, accompanied with Monthly Assessment Report. Members, and especially officers of Branches, are requested to carefully read Sections 1, 8, 9, 10 and 11 of our Constitution in order to become acquainted with the regulations regarding Assessments.

Aux Membres de l'A. O. B. M. du Canada. Frères — L'état précédant de la cotisation No 6 (Cotisation du mois de Mai), et d'une Cotisation Spéciale, est donné en conformité des Clauses 7ème et 8ème de notre loi concernant le Fonds des Bénéfices; l'avis légal de ces cotisations mensuelles régulières est donné dans notre Constitution. Vous devez payer la cotisation régulière No. 6 au Secrétaire Financier de votre Succursale le ou avant le 3ème jour de Juin, 1898, et la Cotisation Spéciale le ou avant le 15ème jour de Juin. Les Trésoriers des Succursales doivent me faire remise du montant de la cotisation régulière No. 6 le ou avant le 9ème jour de Juin et la Cotisation Spéciale le ou avant le 21ème jour de Juin, accompagné du Rapport de la Cotisation Mensuelle. Les membres, et plus particulièrement les officiers des Succursales, sont priés de lire attentivement les clauses 1, 8, 9, 10 et 11 de notre Constitution afin de bien connaître les règlements concernant les cotisations.

Yours fraternally, SAM. R. BROWN, Grand Sec.

Fraternellement à vous, SAM. R. BROWN, Grand Sec

Main table of assessments received in April 1898. Columns include Branch No., Asses. No., Beneficiary Fund, Reserve Fund, Branch No., Assesment No., Beneficiary Fund, Reserve Fund. Lists 100+ entries for various branches.

N. B.—All branches not appearing on the foregoing statement as having paid No. 3 & 4 Assessments, with the exception of Branches 51, 65, 72, 209, 225, 245, 267, 288 and 293, are on this date (May 1st, 1898) in arrears or under suspension. Branches 51, 65, 72, 209, 225, 245, 267, 288 and 293 paid No. 3 & 4 in March. Branch 294 was not liable for said Assessments.

N. B.—Les succursales qui n'apparaissent pas dans l'état ci-dessus comme ayant payé les Cotisations Nos. 3 et 4, à l'exception des Succursales Nos. 51, 65, 72, 209, 225, 245, 267, 288 et 293, sont à cette date (1 Mai, 1898) arriérées ou en suspens. Les Succursales Nos. 51, 65, 72, 209, 225, 245, 267, 288 et 293 ont payé les Cotisations Nos. 3 et 4 en Mars. La Succursale No. 294 n'était pas responsable de ces Cotisations.